

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2361  
26 February 1965

Limited Distribution

---

CONTRACTING PARTIES  
Twenty-Second Session  
2-26 March 1965

PARTIES CONTRACTANTES  
Vingt-deuxième session  
2-26 mars 1965

RHODESIA - CUSTOMS TREATMENT FOR  
UNITED KINGDOM TERRITORIES

Fourth Annual Report (1964) on Action Taken  
Under the Decision of 19 November 1960

1. In respect of the products listed and the action taken in terms of the Decision of 19 November 1960, Rhodesia has maintained the same treatment to dependent territories of the United Kingdom as was reported in document L/2116 of 15 January 1964. No extensions were made during 1964.

2. The Government of Rhodesia believes that the maintenance of the foregoing treatment of the goods concerned has had no significant effect on imports during 1964 of similar goods from other countries.

---

RHODESIE - REGIME DOUANIER APPLICABLE AUX  
TERRITOIRES DEPENDANT DU ROYAUME-UNI

Quatrième rapport annuel (1964) sur les mesures prises  
en vertu de la Décision du 19 novembre 1960

1. En ce qui concerne les produits énumérés et les mesures prises en vertu de la Décision du 19 novembre 1960, la Rhodésie a continué d'appliquer sans changement aux territoires dépendant du Royaume-Uni le régime indiqué dans le document L/2116 en date du 15 janvier 1964. La portée du régime n'a pas été élargie en 1964.

2. Le gouvernement de la Rhodésie estime que le maintien du régime sus-visé pour les produits en question n'a eu aucun effet sensible en 1964 sur les importations de biens analogues provenant d'autres pays.